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§: 1  Kallelse     

  

Församlingsrådets beslut 

att godkänna kallelsen och föredragningslistan.  

 

§: 2  Protokolljusterare  

Församlingsrådets beslut 

 att utse Bengt Nylander till protokolljusterare. 

 

§: 3  Bitr. kyrkoherdens information 

Församlingsrådets beslut 

 att lägga informationen till handlingarna.  

Ämne 

a) Vi är många nya i arbetslaget, det var exempelvis hela fyra präster som 

välkomnades i upptaktsmässan. Det är roligt att komma in i denna fas och vi har 

behov av att lära känna varandra och verksamheten i församlingen. Därför avsatte 

vi två dagar i början av september, 4-5 september för att ha medarbetardagar. Under 

dessa dagar hade vi också besök av stiftet som presenterade en 

gudstjänstutvecklingskurs som Jerker hoppas att vi kan delta i. Vi gjorde även en 

återblick till de två veckornas medarbetardagar i januari.  

b) På tjänstesidan: På söndag avtackas Inger Eriksson i mässan, efter många års tjänst. 

Hennes tjänst kommer inte att återbesättas. Urban Ekman har nu börjat arbeta 100 

procent i vår församling, i stället för att dela tjänsten mellan vår församling och 

Huddinge. Det blir en möjlighet att utvärdera vaktmästarfunktionen. Vi har två 

möjliga timvikarier, Anton Reinel och Johannes Nygren, som kan gå in vid behov. 

Anton kommer att arbeta fast på 40 procent i Huddinge. Vår nya husmor Stina 

Patetsos började i dag, hon kommer närmast från en husmorstjänst i Järfälla 

församling. När det gäller prästerna har vi Sara Johansson, inriktning barn och 

familj, Christer Hugo anställd på vikariat till årsskiftet. Vi har en vakant 

komministertjänst, men vi har fått en ny pastorsadjunkt, Hanna Beckström, som 

tidigare jobbat som präst i EFS. Hon är, som alla pastorsadjunkter, anställd av 

stiftet. Hon har en speciell kompetens inom samtal och KBT-terapi.  
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Eftersom vi haft vakanser under året finns det ju budgetutrymme och därför får 

Ann-Christin Löhr, tidigare diakon i församlingen, förstärka resurserna inom 

diakoni, på 40 procent under resten av året. Det finns också en vakant 

församlingspedagogtjänst och Jerker hoppas att vi kan komma igång med 

rekrytering snarast, för att stärka upp konfirmand och ungdom, vilket är behövligt. 

På pedagogsidan finns i nuläget Margareta Johansson, Hanna Helgesson samt 

Thomas Racksäter. Thomas Racksäter är den enda som i nuläget är inriktad mot 

ungdom, Margareta och Hanna jobbar mot barn och familj. Även Sara Johansson 

och Eva Frössling jobbar med barn och familj. Vi hoppas att få till en motsvarighet 

på ungdomssidan. Gärna även en komminister med specifik inriktning mot 

ungdom, konfirmand och skola.  

 

 

 

§: 4  Uppföljning av budget för innevarande år 

Församlingsrådets beslut 

 att lägga informationen till handlingarna.  

Ämne 

Jerker Ekvall presenterar budgetuppföljningen för innevarande år. Vi ligger klart under 

budget, främst beroende på flera vakanser. Exempelvis borde ungefär 67 procent av 

budgeten vara utnyttjad, men vi ligger på 47 procent vad gäller personal. 

Verksamhetskostnaderna har endast utnyttjat 30 procent av budgeterade medel, även 

om viss eftersläpning vad gäller fakturor alltid förekommer. Totalt är 44 procent av 

budgeterade medel utnyttjade. Vi har haft en ganska exceptionell situation under året. 

När vi åter är full styrka kommer vi att behöva utnyttja budgeten i sin helhet.   

 

Bilaga 

Budgetuppföljning utfall augusti 2017 
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§: 5  Budget 2018 

Församlingsrådets beslut 

 att anta budgetförslaget 

Ämne 

Jerker presenterade på mötet en samlad bild av budgeten för 2018 samt större 

förändringar.  Dels finns tre prioriterade områden: Att göra kyrkan tillgänglig och 

öppen och mer synlig i vårt samhälle, utveckling av gudstjänstlivet samt att utveckla 

ungdomsverksamheten i församlingen.  

 

Jerker vill därför göra något åt mottagandet i kyrkan, med någon form av tydligare 

reception/välkomnande. Jerker vill också göra något för att uppmärksamma dopet. 

60 000 budgeteras för detta.  

I församlingen finns en gemensam vilja att utveckla söndagens huvudgudstjänst. Stiftet 

ger en gudstjänstutvecklingskurs, som pågår under ett och ett halvt år, och Jerker tror 

att den skulle vara ett gott verktyg för oss. Jerker önskar utöka kyrkkaffet vissa 

söndagar, med lunch och någon form av föredrag. Dels dör att fler ska kunna hitta hit, 

men också för att fördjupa gudstjänstgemenskapen. 80 000 budgeteras för detta, plus 

ytterligare 25 000 år 2019 eftersom gudstjänstutvecklingskursen pågår fram till dess.  

Vad gäller ungdomsverksamheten behöver vi arbeta med rekrytering. Jerker vill 

återbesätta vakanta de pedagog- och komministertjänsterna och låta dem få inriktning 

konfirmation/skola/ungdom. Han vill också erbjuda ett attraktivt konfirmandalternativ 

och starta upp en ungdomsledarutbildning och ungdomsgrupp.  

Övriga stora satsningar är 90 000 för en studieresa till Rom med fokus fördjupning, 

idealitet och diakoni samt 50 000 kr till arbetet med ideella. Minskningar i budgeten är 

50 000 som tidigare funnits för att arvodera körsångare och 30 000 kr lägre kostnader 

för församlingsadministration.  

Bilagor 

Sammanställning budget 2018 

Utbildning i gudstjänstutveckling 
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§: 6  Tillsammans för livet 

 

 Församlingsrådets beslut 

att genomföra en studiecirkel med boken Tillsammans för livet som 

grund 

samt att boken delas ut vid nästkommande möte  

 

Ämne 

Ordförandeberedningen föreslår att församlingsrådet med start 2018 kommer att 

fördjupa sig i Tillsammans för livet, Kyrkornas världsråds skrift om mission, i samband 

med församlingsrådsmötena. Det är ett unikt dokument i ett antal kortfattande punkter 

om kyrkans uppgift i dagens värld. En process som pågått i tjugo år och allt ifrån 

pingstvänner till ortodoxa i hela världen har nått konsensus i ämnet mission. Skriften är 

uppdelad i fem eller sex stycken så det kan vara lämpligt att ta ett stycke per träff.  

 

 

§: 7  Jubiléet 2017 

 

 Församlingsrådets beslut 

  att lägga informationen till handlingarna.  

 

Ämne 

Thomas Racksäter närvarar vid mötet, i egenskap av sammankallande för en 

arbetsgrupp för jubiléet. Han berättar att i år firar våra kyrkor dubbelt jubileum. 

Tacksägelsekyrkan fyller 60 år och Mariakyrkan fyller 30 år. Detta firas med 

Jubileumsmässa 8 oktober 11.00 i Mariakyrkan. Alla församlingens körer, utom 

Minikören, medverkar och kyrklunch serveras samt kaffe och tårta. Det kommer att bli 

en utställning, Thomas har hittat diabilder i arkivet och han ska fortsätta att gräva i 

arkiven för att försöka hitta en film från invigningen av Mariakyrkan. Under lunchen 

kommer det även att finnas möjlighet att dela minnen och anekdoter.   
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§: 8 Charlotte Engström ny kyrkvärd 

 

 Församlingsrådets beslut 

att välkomna Charlotte Engströms som kyrkvärd 

 

Ämne 

Charlotte Engström har blivit tillfrågad av Torbjörn Strand att bli ny kyrkvärd i 

församlingen och hon har tackat ja till uppdraget.  

 

 

 

§: 9 Rapporter 

Församlingsrådets beslut 

 att lägga informationen till handlingarna.  

Ämne 

a) Öppet församlingsmöte 15 oktober. Efter mässan är det först det öppna 

församlingsmötet. Därefter, mellan 14.00 till 16.30, sammanträder Församlingsrådet.   

b) Stiftets medarbetardag ”Uppdrag framtid” 23 oktober, där ideella och 

förtroendevalda är välkomna att delta. Personalen kommer att delta. Sista 

anmälningsdag är 1 oktober. Önskar ni delta, kontakta Jerker.  

c) Ideellt forum. Årligen återkommande plattform för ideellt engagemang. I år 6-8 

oktober i Visby. Representanter från övriga församlingar kommer att åka, men 

anmälningstiden har tyvärr gått ut nu. 
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§: 10  Delgivningar  

Församlingsrådets beslut 

att lägga informationen till handlingarna 

Ämne 

Kurser 

 Svenska kyrkans Arbetsgivarorganisation Dagboken - Luther och reformationen 

Övriga ärenden 

Ansökan om kyrkoantikvarisk ersättning för 2019, Stockholms stift 

Ansökan om kyrkounderhållsbidrag för 2019, Stockholms stift 

Sponsoravtal mellan Skogås BK och Trångsund-Skogås församling, Svenska kyrkan 

Memento, Tidning från begravningsbranschen 

 

 

§: 11  Övriga frågor  

Ämne 

Församlingsrådets nästkommande mötesdatum är söndag 15 oktober och torsdag 7 

december. 

Bengt Nylander undrar vad som hände med personaltavlan och önskar sig något 

liknande. 

Roland har skickat med en undran om vad som hände med betalkorten. Han tycker att 

det låter orimligt att anställda ska ligga ute med privata pengar. Jerker svarar att en 

lösning är på gång. 

 

 


